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Humanitarian Situation in AiLafoun 7 October2023 – PDF



Sudan Human Rights Network (SHRN) condemns violations against civilians in the Al’ilafoun area of East Nile, Khartoum, where the Rapid Support Forces (RSF) attacked and occupied the area. The attack began on Thursday, 5 October 2023, and citizens were forcibly displaced, among them some of Khartoum’s inhabitants having been displaced since the beginning of the war. (more…)
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 بيان ترحيب بمشروع قرار مجلس حقوق الإنسان – ٧ أكتوبر ٢٠٢٣
PDF





دعت كل من بريطانيا وألمانيا والنرويج والولايات المتحدة الأمريكية مجلس حقوق الإنسان التابع للأمم المتحدة دعته لتشكيل لجنة تقصى انتهاكات حقوق الإنسان في السودان والتي وقعت أثناء الحرب خاصةً فيما يتعلق بالانتهاكات ضد النساء والأطفال.  (more…)
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U.N. Fact-Finding Committee 7 October 2023 – PDF



Sudan Human Rights Network (SHRN) Welcomes the Human Rights Council’s Proposed Resolution to Establish a Commission of Inquiry on Human Rights Violations in Sudan. (more…)
	


		
			


	



		
	
		
		


	
	
	الوضع الإنساني في السودان – ٤ أكتوبر ٢٠٢٣

	
		

		

							by Sudan Human Rights Network

			
							
					 

					
						Categories: Uncategorized					

				

			
							
					 

					
						Tags: No Tags					

				

			
							
					 

					
						Comments: Comments Off					

				

			
							
					 

					
						Published on: October 5, 2023					

				

			
			
			


		


	


	
	
		
 الوضع الإنساني في السودان – ٤ أكتوبر ٢٠٢٣
PDF





يتعرض السودانيين منذ اندلاع الحرب بين قوات الجيش وقوات الدعم السريع في ١٥ ابريل ٢٠٢٣ الى انتهاكات متواصلة للقانون الدولي الانساني وقانون حقوق الانسان.  (more…)
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 Humanitarian Situation October 4, 2023 – PDF



Since the outbreak of the war between the Sudanese Armed Forces (SAF) and the Rapid Support Forces (RSF) on April 15, 2023, Sudanese citizens have been subjected to continuous violations of international humanitarian law and human rights law. (more…)
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PDF





تدين الشبكة السودانية ارتكاب قوات الدعم السريع انتهاكات لحقوق الانسان بحصار سكان جزيرة توتي بالخرطوم، في انتهاك صارخ للقانون الدولي الانساني واتفاقية جنيف.  (more…)
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Sudan Human Rights Network (SHRN) condemns the human rights violations committed by the Rapid Support Forces (RSF) in Tuti Island, Khartoum.  (more…)
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بأقوى العبارات تستنكر الشبكة السودانية لحقوق الانسان تواصل تبادل إطلاق القذائف والقصف الجوي والمدفعي بين قوات الجيش وقوات الدعم السريع  (more…)
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Sudan Human Rights Network (SHRN) condemns the ongoing exchange of artillery and aerial shelling between the Sudanese Armed Forces (SAF) and the Rapid Support Forces (RSF), resulting in civilian casualties. (more…)
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PDF





الشبكة السودانية لحقوق الإنسان تدعو مجلس الأمن إلى تحمل مسؤوليته طبقا لميثاق الأمم المتحدة واتخاذ جميع التدابير اللازمة فورا لتوفير الحماية للمدنيين من الابادة الجماعية والتطهير العرقي عبر اللجوء إلى الفصل السابع من ميثاق الأمم المتحدة، وذلك في ولايات غرب دارفور، وشمال دارفور، وجنوب دارفور، ووسط دارفور. ما يحدث في تلك الولايات الدارفورية الأربع وتفاقم الأوضاع فيها بامتداد رقعة الصراع المسلح واتخاذه منحىً عرقياً مع انتشار واسع للأسلحة الخفيفة والمتوسطة والثقيلة، هو تهديد للسلم الإقليمي والدولي ويشكل عدوان صارخ على الإنسانية. في حين حققت هُدنة يوم العاشر من يونيو نجاحاً في ولاية الخرطوم، إلاّ أن عدم الالتزام بكل الهدنات المعلنة في دارفور إنما يدل على أن القوات هناك خارجة عن سيطرة قياداتها المركزية تماماً.
 (more…)
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